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 ZÁPIS Z MIMOŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  23 

Datum zasedání:  6. 11. 2019 

Přítomni:  Bernatík, Buryová, Franěk, Chmielová, Škrabal, Turečková, Verner  

Omluveni:  Bauerová, Braciníková, Majerová, Šimáková 

Hosté:   Lebiedzik, Stavárek, Suchánek, Tvrdoň 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 

2. Plán realizace strategického záměru Slezské univerzity, Obchodně 

podnikatelské fakulty v Karviné pro rok 2020 

3. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro akademický 

rok 2020/2021 

4. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 

programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro 

akademický rok 2020/2021 

5. Podmínky přijímacího řízení do navazujícího magisterského studijního 

programu Ekonomika a Management akreditovaného v anglickém jazyce v 

prezenční formě studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 2019/2020 

6. Různé 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Na úvod místopředsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosty, vyjmenovala jednotlivé 

body programu a konstatovala, že Akademický senát je usnášeníschopný. Přítomní členové 

senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen. 

 

Hlasování   

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

       

 

2. Plán realizace strategického záměru Slezské univerzity, Obchodně podnikatelské 

fakulty v Karviné pro rok 2020 

Ing. Chmielová na úvod připomněla, že tento dokument senát neschvaluje, pouze bere na 

vědomí. Poté předala slovo děkanovi fakulty. Byla respektována struktura a plán realizace 
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zpracovaný na úrovni univerzity a do jednotlivých cílů a opatření jsme reflektovali to, čím se 

chceme zabývat v roce 2020.  

 

Místopředsedkyně senátu poděkovala a vyzvala přítomné, aby vznesli případné připomínky a 

dotazy.  

 

Ing. Verner vznesl dotaz na děkana v oblasti hospodaření, odkud se budou brát prostředky, když 

jsme nedobrali studenty, a zda se bude nebo nebude platit penále.  

Děkan prof. Stavárek informoval, že po kolegiu rektora proběhla krátká schůzka vedení 

jednotlivých součástí s rektorem, kde byly představeny hlavní parametry. V prosinci na 

výjezdním zasedání se to pak bude diskutovat. V návrhu pro fixní část by se měla respektovat 

hlavní pravidla, která má MŠMT. Bude se sledovat, zda daná součást naplňuje parametry a 

nabrala dostatečný počet prváků a splňuje průměrný KEN. Tomu, kdo nesplňuje, bude 

vyměřena sankce, i když univerzita ji jako celek platit nebude. Dále se má hlídat, aby celkový 

rozpočet součástí nepoklesl o více než 5 %. Uvedl, že jsme téměř na stejné úrovni jako loni. Dá 

se předpokládat, že tam bude nějaká sankce. Pozitivní zprávou ale je, že na univerzitu přibylo 

dodatečných 2,9 mil. Kč., a čeká se ještě na další, které se budou rozdělovat.  

 

Ing. Verner se dotázal na kvalitu výuky, zda se bude nově vyhodnocovat i podle oborů a bude 

se stanovovat nová metodika.  

Děkan prof. Stavárek řekl, že se dostáváme k bodu, kdy bychom mohli spustit anketu hodnocení 

výuky, která probíhá v jednotlivých předmětech. Součástí řízení kvality je i to, že každý garant 

studijního programu zpracovává sebehodnotící zprávu, jak na tom studijní program je. 

Výsledky (úspěšnost a neúspěšnost studentů po jednotlivých studijních programech) by se měly 

vyhodnocovat na Radě garantů.    

 

Ing. Verner se zeptal na hodnocení kvality jednotlivých kateder. Začíná se s katedrou PEMU a 

zda v dalších letech budou na řadě ostatní katedry.  

Děkan prof. Stavárek odvětil, že na prosincové Radě pro vnitřní hodnocení bude projednáno 

rozhodnutí děkana o hodnocení kvality a stanoven harmonogram. Dále půjde na řadu KCVA, 

KINM, KEVS a KFIU.  

 

 

Senátoři byli vyzváni k hlasování o usnesení, že senát bere daný dokument na vědomí. 

 

 

 

Hlasování:   

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné bere 

na vědomí Plán realizace strategického záměru SU OPF v Karviné pro rok 2020. 
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3. Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční  

a kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 2020/2021  

4. Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 

2020/2021 

Dokumenty představil děkan prof. Stavárek, který uvedl, že podoba materiálu je odlišná od 

toho, na který jsme byli zvyklí. Rozhodli jsme se vypustit přijímací zkoušky. Důvodem, proč 

jsme se tak rozhodli je to, že přijímací zkoušky už neplní tu funkci, jakou by měly plnit. Jsme 

v situaci, kdy si na vstupu nemůžeme vybírat. Ušetří se spousta administrativy. Máme také 

informace z různých veletrhů, že největším strašákem středoškoláků je přijímací zkouška 

z matematiky a chtějí se jí vyhnout. To vše nás přimělo k rozhodnutí přijímací zkoušky zrušit. 

Co se týče finančního dopadu, pak je stanoven jednotný poplatek ve výši 500 Kč.  

 

Proděkan doc. Suchánek doplnil, že zrušení přijímací zkoušky se týká českých studijních 

programů. Pro anglický PEM zůstává vše, tak jak je. Vrátili jsme se k termínu podávání 

přihlášek do 29. února, abychom podchytili tu první skupinu uchazečů. S tím, že se poté spustí 

další vlna kampaně do dubna/května. Čeká se na akreditaci studijních programů Veřejná 

ekonomika a správa, Marketing a management v sociálních službách. Zvažovali jsme, zda je 

dát již do podmínek, ale mohlo by to uchazeče zmást. Až bude výsledek akreditace, tak se 

potom ty podmínky aktualizují a nové studijní programy se tam přidají.   

 

Ing. Chmielová poděkovala za představení obou dokumentů a upozornila, že v dokumentech je 

uvedeno: „schváleno akademickým senátem dne 30. 10. 2019“, tak aby se na to pamatovalo a 

změnilo na 6. 11. 2019.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo ze senátorů nevznesl žádný dotaz či připomínku, místopředsedkyně 

senátu vyzvala k hlasování o podmínkách přijímacího řízení. 

 

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do bakalářských studijních programů: 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů v prezenční a 

kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 2020/2021 v předloženém 

znění. 

 

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních 

programů: 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 2020/2021 

v předloženém znění. 
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5. Podmínky přijímacího řízení do navazujícího magisterského studijního programu 

Ekonomika a Management akreditovaného v anglickém jazyce v prezenční formě 

studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 2020/2021 

Místopředsedkyně senátu předala slovo proděkanovi doc. Suchánkovi, který uvedl, že oproti 

loňským podmínkám se změnila akorát data, proces je pořád stejný. Přijímací zkoušky budou 

probíhat elektronicky.  

 

Ing. Chmielová vyzvala přítomné k případným dotazům a připomínkám. Vzhledem k tomu, že 

nikdo ze senátorů nevznesl žádný dotaz či připomínku, místopředsedkyně senátu vyzvala 

k hlasování. 

 

Hlasování o Podmínkách přijímacího řízení do navazujícího magisterského studijního 

programu Ekonomika a management akreditovaného v anglickém jazyce: 

Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 

Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 

schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujícího magisterského studijního programu 

Ekonomika a management akreditovaného v anglickém jazyce v prezenční formě studia 

SU OPF v Karviné pro akademický rok 2020/2021 v předloženém znění. 

 

 

6. Různé  

--- 

 

 

 

Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 27. 11. 2019 ve 13:00 hod v místnosti A308. 

 

 

Za správnost:  

Ing. Petra Chmielová 

 

Zapsala:  

Ing. Lucie Bínová 
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Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 6. 11. 2019 

 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné bere na vědomí Plán realizace strategického záměru SU OPF v Karviné pro rok 

2020. 

2. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do bakalářských studijních programů 

v prezenční a kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 

2020/2021 v předloženém znění. 

3. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujících magisterských 

studijních programů v prezenční a kombinované formě studia SU OPF v Karviné pro 

akademický rok 2020/2021 v předloženém znění. 

4. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 

Karviné schvaluje Podmínky přijímacího řízení do navazujícího magisterského 

studijního programu Ekonomika a management akreditovaného v anglickém jazyce v 

prezenční formě studia SU OPF v Karviné pro akademický rok 2020/2021 

v předloženém znění. 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Petra Chmielová 

místopředsedkyně AS SU OPF 

 

  


